
Disclaimer for the e-Services Portal 

 

The information provided on this e-Services Portal (“Portal”) is for reference only.  

Whilst the Education Bureau (“EDB”) endeavours to ensure the accuracy of the 

information on this Portal, no express or implied warranty is given by EDB as to the 

accuracy of the information. 

 

EDB shall not be liable for any damages (including, without limitation, damages for 

loss of business or loss of profits) arising in contract, tort or otherwise from the use of 

or inability to use this Portal, or any material contained in it, or from any action or 

decision taken as a result of using this Portal or any such material. 

 

Users who link from this Portal to web sites provided by other organizations should be 

aware that the information on those sites has been compiled and issued by those 

organizations.  EDB accepts no responsibility for the content of any site to which a 

hypertext link from this Portal exists and shall not be liable for any loss or damage 

arising from or related to its use. 

 

 

 

電子化服務入門網站免責聲明  

 

教育局（ “本局 ”）在電子化服務入門網站（ “本網站 ”）所載的資料，只

供參考之用。本局已力求本網站內的資料準確無誤，但無明示或隱含

保證該等資料均屬正確。如有錯漏，本局概不負責。  

 

本局不會對使用或無法使用本網站或其中所載的任何資料，或就使用

本網站或其中任何資料所作出的任何行動或決定而引致合約、侵權或

其他方面的損害（包括但不限於業務損失或利潤損失）承擔責任。  

 

使用者如由本網站連接至其他機構所提供的網站，必須注意該等網站

上的資料是由該等機構編製及發放的。本局概不負責任何由本網站以

超文本連結接達的網站內容，也不會對因使用或涉及使用該等網站而

引致的任何損失或損害承擔責任。  


